

Canada Gazette



Gazette du Canada

Part I

Partie I

OTTAWA, FRIDAY, MARCH 26, 2004

OTTAWA, LE VENDREDI 26 MARS 2004

COMMUNITY TRUST COMPANY LTD.

LETTERS PATENT OF CONTINUANCE

Notice is hereby given, pursuant to subsection 24(2) of the *Trust and Loan Companies Act*, that Community Trust Company Ltd. intends to apply to the Minister of Finance, on or after May 5, 2004, for the issuance of letters patent continuing it as a trust company under the *Trust and Loan Companies Act* with the name Community Trust Company, in English, and Société de Fiducie Community, in French.

Any person who objects to the issuance of these letters patent of continuance may submit the objection in writing to the Superintendent of Financial Institutions, 255 Albert Street, Ottawa, Ontario K1A 0H2, on or before May 4, 2004.

Toronto, March 4, 2004

L. KOZAK, Q.C.
Chairman and Secretary

SOCIÉTÉ DE FIDUCIE COMMUNITY

LETTRES PATENTES DE PROROGATION

Avis est par les présentes donné que la Société de Fiducie Community a l'intention de demander au ministre des Finances, le 5 mai 2004 ou après cette date, conformément au paragraphe 24(2) de la *Loi sur les sociétés de fiducie et de prêt*, la délivrance de lettres patentes la prorogeant comme société de fiducie sous le régime de la *Loi sur les sociétés de fiducie et de prêt*, sous la dénomination sociale Société de Fiducie Community et, en anglais, Community Trust Company.

Toute personne s'opposant à la délivrance de ces lettres patentes de prorogation peut le faire auprès du Surintendant des institutions financières, 255, rue Albert, Ottawa (Ontario) K1A 0H2, au plus tard le 4 mai 2004.

Toronto, le 4 mars 2004

Le président et secrétaire
L. KOZAK, c.r.